
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 19. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 339
Vil ministeren oplyse, hvor stort lysåbent areal i skov, der er ansøgt om støtte
til, hvor stort et areal der har modtaget tilsagn, hvor stort et areal der har mod-
taget afslag, og hvor stort et areal der findes i alt i hvert af ansøgningsårene
2014-2015, 2013-2014, 2012-2013, 2011-2012, 2010-2011 og 2009-2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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